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De situatie waarin hockeyclub Concordia en Stichting Hammerveld op dit moment verkeren 
is u gevoeglijk bekend. Zoals afgesproken zouden wij na de overstroming alles nog eens op 
een rij zetten voordat we met de gemeente in overleg gaan over de eenmalige subsidie-
aanvraag en het verzoek om aanpassing van de jaarlijkse exploitatieonkostenvergoeding.

De financiële situatie van Stichting Hammerveld is door de overstroming sterk verslechterd. 
Van Concordia wordt geen huur ontvangen en de  kosten om de velden weer geschikt te 
maken voor trainingen zijn al opgelopen tot € 45.000,-. Om de trainingen mogelijk te maken 
moeten er extra voorzieningen komen zoals een toiletunit omdat de toiletten in de 
kleedkamers en het clubhuis niet meer toegankelijk zijn. De kosten daarvan zijn nog niet 
bekend. Voor de competitiewedstrijden wordt nog steeds gebruik gemaakt van het oude 
complex van hockeyclub Venlo.

Naast Veld 2 waarvoor de vervanging al in gang is gezet is het nu ook nodig om Veld 1 en 
Veld 3 (die afgekeurd zijn door de keuringsinstantie van de KNHB) te renoveren. De 
kleedkamers zijn onbruikbaar geworden en in het licht van vervanging van de kleedkamers is 
herstel van het clubhuis geen optie. Het zal duidelijk zijn dat het benodigde bedrag dat in 
2022 geïnvesteerd moet worden voor de vervanging van drie velden en een start met de bouw 
van nieuwe kleedkamers niet beschikbaar is. Het geld dat daarvoor nodig is zal hopelijk voor 
een groot deel komen uit de Wts, Wet tegemoetkoming schade bij rampen, het Nationaal 
Rampenfonds en mogelijk uit een schadevergoeding vanuit Waterschap Limburg. De 
verwachting is dat deze drie regelingen/instanties ook naar elkaar zullen kijken bij het bepalen 
van de hoogte van de vergoeding. Stichting Hammerveld en Concordia zullen daar niet rijk 
van worden. Een extra onzekerheid is daarbij het moment dat een eventuele uitkering 
beschikbaar komt. De verstrekking van de eenmalige subsdie ( € 486.000,-) waarvoor de 
aanvraag bij de gemeente ligt blijft daarom van het hoogste belang.

Afgelopen week was in het nieuws dat Feyenoord City niet doorgaat vanwege gestegen 
grondstoffenprijzen. We willen de “Wederopbouw van Concordia” niet vergelijken met dit 
enorme project. Wat we wel duidelijk willen maken is dat de gestegen grondstoffenprijzen 
ook voor Stichting Hammerveld en Concordia grote impact hebben. Dit geldt met name voor 
de prijzen van kunststoffen voor kunstgras en beregeningsleidingen. Wanneer de prijslijsten 
van Wavin (leverancier van kunststof buismateriaal) van juli 2020 en juli 2021 met elkaar 
vergeleken worden komt daar een prijsverhoging van meer dan 30 % uit. Er wordt gezegd dat 
deze prijsverhoging slechts tijdelijk is, een nawee van corona. 



Stichting Hammerveld
Het is echter algemeen bekend dat prijsverhogingen direct doorgerekend worden en 
prijsverlagingen slechts gedeeltelijk en schoorvoetend. Bij de aanleg van een kunstgrasveld 
heeft meer dan 50% van de kosten betrekking op kunststoffen. Alleen de prijsverhoging van 
de kunststoffen zal dus al een verwachte prijsstijging van meer dan 15 % tot gevolg hebben.
De verwachting is dat dit niet de enige prijsverhoging zal zijn bij de vervanging van de 
velden. Qua investering zal ook deze tegenvaller opgevangen moeten worden door de 
bovengenoemde uitkeringen uit Wts, het Rampenfonds en Waterschap Limburg. De opbouw 
voor de vervangingsinvestering zal echter uit de huur van Concordia en de exploitatie- 
onkostenvergoeding van de gemeente dienen te komen. Het eerder door Stichting 
Hammerveld gevraagde bedrag dat in het voorstel aan het college door uw medewerker 
Stultiens is overgenomen is daar niet voldoende voor. Wanneer de onderdelen van de 
exploitatieonkostenvergoeding die betrekking hebben op kunstgras met 15% verhoogd 
worden komt de benodigde totale jaarlijkse vergoeding neer op € 132.840,-. 

Stichting Hammerveld verzoekt de gemeente om het collegevoorstel 23661-2021 van 25 mei 
2021 goed te keuren en daarin de jaarlijkse subsidie te verhogen tot € 132.840,- zodat ook de 
toekomst van Roermondse Hockeyclub Concordia  zeker is gesteld.

Graag gaan wij met u in overleg om punten te verduidelijken en eventuele vragen te 
beantwoorden.
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